
 
 

Schriftelijke vraag1: 
 
Vraagnummer:   S-645 (2023-022831) 

 
Datum indiening: 6 april 2023 

 
Onderwerp:  Middeneiland Linge bij Zetten 
 
Naam indiener: Janita Hanekamp-Janssen (D66), Gerdien Maaijen (ChristenUnie) 

 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 

 
Inleiding/Aanleiding: 
In gesprek met een inwoner kwamen wij tot de ontdekking dat er tijdens het aanleggen van de nieuwe 
Lingebrug bij Zetten geen rekening wordt gehouden met het middeneiland dat daar nu ligt. Dit is het 
laatste restant van de middeleeuwse Weteringsewal in onze gemeente. Zie ook 
https://www.gelderlander.nl/betuwe/hoe-twee-linges-in-een-breed-kanaal-veranderden-en-wat-er-
nogrest-van-de-weteringsewal~a71a8ae8/. Vanwege de uniciteit ervan en het belang in de 
(historische) waterhuishouding van de Over-Betuwe is dit restant van hoge zo niet zeer hoge 
cultuurhistorische waarde. Na navraag bij de provincie blijkt dat dit op geen enkele wijze heeft 
meegespeeld bij de planvorming van de provincie en dat het ook niet is ingebracht door de gemeente. 

 
Onze vragen. 

  
1. Is het college met ons van mening dat het middeneiland van hoge zo niet zeer hoge 
cultuurhistorische waarde is? 
2. Is het college met ons van mening dat het middeneiland daarom onderdeel had moeten zijn van de 
besluitvorming? 
3. Is het college met ons van mening dat het de wettelijke en morele plicht van de gemeente is om 
het middeneiland als erfgoed te bewaken? 
4. Waarom is er voor gekozen om erfgoed niet mee te nemen in de planvorming? 
5. Wat zijn de consequenties voor het middeneiland als de plannen van de provincie doorgang 
vinden? Is het college bereid dit verder te onderzoeken? 
6. Hoe is het college van plan om in de toekomst anders te handelen mbt cultuurhistorisch erfgoed? 
7. Is het college op de hoogte van de afweging(en) die is/zijn gemaakt tussen de belangen van de 
cultuurhistorische waarde aan de ene kant en de verbeterde doorstroming van de Linge aan de 
andere kant? Zo ja, wat is/zijn deze? 
8. Wil het college aandringen op een nieuwe belangenafweging bij de provincie en wat zijn daarvan 
de (on)mogelijkheden? 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Janita Hanekamp-Janssen (D66) Gerdien Maaijen (ChristenUnie) 

                                                           
1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 
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